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ÇANKAYALILAR İÇİN HER KAPI ZORLANIYOR

Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner, Tele 1 TV’de Zeynel Lüle’nin sunduğu ‘Habere Doğru’

programının canlı yayın konuğu oldu. Programda devam eden projeleri ve belediyecilik anlayışını anlatan

Başkan Güner, Çankaya’da seçim öncesi verdiği sözleri bir bir hayata geçirdiklerini ifade etti.

Hüseyin Can Güner: “Biz sokakta, pazarda yurttaşla birlikte olacağız. Çünkü belediyecilik sadece masa

başında değil, halkla iç içe yapılan bir iştir. Ne yaptıysak şeffaflıkla anlatıyor, hesabını veriyoruz. Doğruları her

ortamda savunmaya devam edeceğiz.”

Tele 1 TV’de Zeynel Lüle’nin hazırlayıp sunduğu ‘Habere Doğru’ programına konuk olan Çankaya Belediye

Başkanı Hüseyin Can Güner, devam eden projeleri ve yapılan hizmetleri anlattı. Güner, Çankaya’da seçim

öncesi vaat ettikleri projeleri birer birer uygulamaya geçirdiklerini söyledi. 

Programda Zeynel Lüle’nin “Nereye gitsem, bir kalabalık görüyorum ve Hüseyin Can Güner orada” ifadelerine Güner, sahada

olmanın temel bir ilke olduğunu belirterek şöyle konuştu:

“Seçimden önce söz verdiğimiz gibi, Çankaya’da yurttaşlarımızla iç içe olmaya, onların yanında durmaya devam ediyoruz.

İnsanlar artık sadece hizmet değil; kendisiyle dertlenen, sevinçlerine ortak olan bir belediye başkanı görmek istiyor. Biz de

fırsat buldukça sokakta yurttaşlarımızla bir araya geliyor, onların sorunlarını dinliyoruz. Dayanışma içinde olduk, onların ilgisi

de bizim için en büyük motivasyon kaynağı oldu.”

HİZMET İÇİN SİYASİ AYRIM DEVRE DIŞI

Başkan Hüseyin Can Güner, Çankaya’nın ve Çankayalıların menfaatini gözeterek tüm kurumlarla iş birliği içinde çalıştıklarını,

hizmet söz konusu olduğunda siyasi ayrımları bir kenara bırakarak gerekli girişimlerde bulunduklarını belirtti. İktidar

belediyesi olmamanın getirdiği zorluklara karşın geri adım atmadıklarını, engeller karşısında çözüm yolları geliştirdiklerini

vurgulayan Güner, Çankaya'nın kurumsal geleneğine ve Cumhuriyet değerlerine uygun şekilde halkın mağdur olmaması için

çaba göstermeye devam ettiklerinin altını çizdi. 

KENT LOKANTALARINA İLGİ BÜYÜK



Güner, Çankaya’da vatandaşların talepleri doğrultusunda ekonomik zorluğa destek amacıyla Kent Lokantalarının ilkini

Cebeci’de, ikincisini ise Sokullu’da açtıkları ve lokantaların büyük ilgi gördüğünü belirterek, vatandaşlarla birlikte yemek

yediğini ve bu hizmeti yaygınlaştırmayı hedeflediklerini söyledi.

ATATÜRK KÜLTÜR MERKEZİ AÇILIYOR

Yıllardır tamamlanmayı bekleyen Atatürk Kültür Merkezi’nin yakın zamanda açılışa hazır hale geleceğini vurgulayan Güner,

“Her ay İller Bankası gelirlerimizden yüzde 40 kesinti yapılıyor ama kesintiye rağmen inşaatı durdurmadık, aksatmadık ve

bugün tamamlama noktasına geldik. Atatürk Kültür Merkezi’nde koltuk montajları bitmek üzere. Bir buçuk ay içinde açılışa

hazır hale gelecek ve bu merkez Çankaya’nın kültür-sanat damarına büyük bir katkı sunacak” dedi.

Kültür Bakanlığı, Devlet Opera ve Balesi, Devlet Tiyatroları ve özel sektör dahil herkesi merkezin olanaklarından

yararlanmaya davet ettiklerini belirten Güner, “Bu tesis Çankayalıların evi olacak” ifadesini kullandı.

GENÇLİĞE YATIRIM: TÜRKİYE’YE ÖRNEK MERKEZ

Çankaya’da 13 üniversite ve 300 bin üniversite öğrencisi olduğunu ifade eden Güner, “Bildiğiniz gibi çok kadim bir gelecek

üniversite öğrencilerine ücretsiz akşam yemeği desteği sunuyoruz. Bunun yanı sıra gençlerin karnının doymasına değil

gençlerin zihnine ruh dünyasına da böylesine olumlu bir katkı sunmak için gece gündüz çalıştık, söz vermiştik Çankaya

Gençlik Merkezimizi19 Mayıs’a yetiştirdik. Başkan Güner, merkezin barındırdığı imkanlarla Türkiye’ye örnek olacağını ifade

etti. Podcast stüdyosu, açık-kapalı çalışma salonları, sinema salonu, e-ticaret ve yapay zeka alanlarında eğitim imkanları

sunan tesisin gençlerden yoğun ilgi gördüğünü belirtti. Barista ve Ankara Eczacı Odası ile eczacı yardımcılığı gibi meslek

edindirme programlarıyla gençlerin istihdama katılımına da katkı sunduklarını belirtti. 

ÇANKAFE SAYISI ARTIYOR

Çankafe’nin beşincisini Yıldız’da açacaklarını kaydeden Güner, zincir markaların sunduğu hizmeti aynı kalitede çok daha

uygun fiyata sunduklarını söyledi. Güner ayrıca Çankayalılardan da büyük ilgi görmesinden mutlu olduklarını ve Çankafe

sayısını artıracaklarını ekledi. 

GÜNER’DEN 2 KREŞ MÜJDESİ

Kamusal alanda belediye tarafından açılan ilk gece kreşi örneğini hayata geçiren Başkan Güner, Çayyolu bölgesine yakın bir

noktada ikinci gece kreşi için hazırlıkların sürdüğünü söyledi. Güner, bu yıl içerisinde bir kreşi daha hizmete açmayı, bir

diğerinin de temelini atmayı hedeflediklerini kaydetti.

GÜNER: “EMEKLİLERİMİZE NEFES ALDIRACAK LOKALLER AÇIYORUZ”

Emekli lokallerini yakın zamanda hizmete açacaklarını duyuran Güner, her yaştan yurttaşın yanında olmaya gayret ettiklerini

vurgulayarak şöyle konuştu:

“Üç lokalimizin çalışmaları sürüyor. Bahar Evlerimizde olduğu gibi emeklilerimiz burada çayını içip yaşıtlarıyla sohbet

edebilecekleri, müzik, sanat ve spor gibi alanlarda etkinliklere katılabilecekleri dolu dolu bir program hazırladık, önümüzdeki



ay hizmete açmayı hedefliyoruz. İlk etapta Bahçelievler, Çiğdem ve Mürsel Uluç mahallelerimizde üç emekli lokali ile yola

çıkıyoruz. İlerleyen yıllarda bu sayıyı artırmayı da planlıyoruz. Bugün, en zor koşullarda yaşamaya çalışan emeklilerimizin

durumu ortada. 14.460 TL gibi düşük maaşlarla geçinmeye çalışıyorlar ve yapılan cüzi artışlar da yeterli olmuyor. Bu lokaller,

emeklilerimize bir nebze olsun nefes aldıracak, onları sosyal hayata katacak önemli bir adım olacak.” 

Güner, Açık Hava Sinema Günlerinde mısır ve gazoz ikramı ile bir geleneği yaşattıklarını gençlerin, çalışanların, çocukların

ilgi göstermesinin yanı sıra özellikle ekonomik nedenlerden dolayı emeklilerin de çok yoğun ilgi gösterdiğini ekledi.  

ALZHEİMER DEMANS TAKİP SİSTEMİ SÖZÜMÜZÜ TUTTUK

Yaş almış yurttaşların sosyal yaşama devam etmeleri, sıkıntılarının farklı hastalıklara sebep olmaması için gayret

gösterdiklerini söyleyen Güner, “Alzheimer Demans Takip sistemi sözümüz vardı, gerçekleştirdik, talep topladık, ilk aşamada

100 kadar talep geldi. Şimdi onların dağıtımına başlayacağız, incelendikçe talep geldikçe ve onay buldukça devamını da

getireceğiz. Alzheimer ve Demans hastası yurttaşlarımızın takibini yapacak olan ve herhangi bir tehlike anında ya da

sağlıklarında herhangi bir bozulma olduğunda yakınlarını uyaracak şekilde Alzheimer Demans Parkinson takip sistemini yaş

almış yurttaşlarımıza rapor almış yurttaşlarımıza sunuyoruz, bu ay içerisinde dağıtımı başlayacak” ifadelerini kullandı.  

KIZ ÖĞRENCİ YURDU HAZIRLANIYOR

Barınma sorununun gençler için büyük bir sorun olduğuna vurgu yapan Başkan Güner, “Bu yıl bir kız öğrenci yurdunu yeni

döneme hazırlıyoruz. Hayırseverler ve kamuya yararlı derneklerle işbirliği yapıyoruz. Ayrıca, dershaneye gidemeyen gençler

için Çankaya Akademi ve Dijital Akademi ile eğitim desteği sağlıyoruz. Mezuniyet sonrası istihdam ve kariyer desteği de

veriyoruz. Gençler ülkeden umudunu kesmesin ve burada kalarak topluma faydalı bireyler olarak yetişsin istiyoruz” dedi. 

ŞEFFAFLIKLA HESAP VEREBİLİYORUZ

Temel belediyecilik hizmetlerinden de söz eden Başkan Güner şöyle devam etti:

İlaçlama, budama gibi çalışmalarımız talepler geldikçe sürüyor. Bazen sorumluluğumuz dışında kalan yerlere de ihtiyaç

varsa müdahale ediyoruz. İlçe-Büyükşehir ayrımı yapmadan vatandaşın hizmete ulaşmasını önceliyoruz. Asfalt talebi bu yıl

çok fazla. Geçen yıl 70 bin ton serdik, bu yıl hedefimiz 100 bin ton. Tüm mahallelerde eş zamanlı çalışmalar sürüyor. Altyapı

sorunları olsa da ciddi bir asfalt atağı yapıyoruz. Parklarımız, sokaklarımız tertemiz. Biz yine sokakta, pazarda yurttaşla

birlikte olacağız. Çünkü belediyecilik sadece masa başında değil, halkla iç içe yapılan bir iştir. Ne yaptıysak şeffaflıkla

anlatıyor, hesabını veriyoruz. Doğruları her ortamda savunmaya devam edeceğiz.”

YENİ PROJE: AHMET TANER KIŞLALI SPOR SALONU 

Yeni projeleri arasında mevcut Ahmet Taner Kışlalı Spor Salonunun yenilenmesi olduğunu belirten Hüseyin Can Güner, “Bu

konuda yurttaşlarımızın büyük bir beklentisi var. Kültür Merkezimizin devam eden büyük bir mali yükü var. Bu yıl içerisinde

orası tamamlandıktan sonra önümüzdeki yılın programında özellikle hem Ahmet Taner Kışlalı’nın adının orada kendisine

yakışır bir tesiste devamı için hem de tesisimizin Çankayalıların tekrar hizmetinde devamı için birkaç yıldır kapalı olan burayı

bir an önce yenileyerek yurttaşlarımızın hizmetine açacağız” diye konuştu. 


